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Invitation Automnale / Fall Invitational

Samedi, le 13 Décembre 2014 / Saturday, December 13, 2014
(Sanctionnée par SNC_____ / Sanctioned by SNC____)
	Host: Moncton H2O Masters 
Location:
Dieppe Aquatic Centre



111 Aquatique Street



Dieppe, New Brunswick



(See attached map)
Facilities: 25 meter pool, 6 lanes

Sanctioned by: SNC 
Meet Manager:
Larry Breau

Email: larbreau@nb.sympatico.ca
Telephone: 506-387-7991

Eligibility:
All swimmers must be registered through their provincial sections. 

MSC rules will be applied during the meet.

Age as of December 31, 2014.

Entries:

Entries should be received by Saturday December 6th, 2014 (before midnight).

Entries can be submitted by e-mail to: larbreau@nb.sympatico.ca (using included registration form).

Relays registration will be on site from 10:00-11:00.

Payment is due prior to the beginning of the meet. Make cheques payable to Moncton H2O Masters. All payments are non-refundable.

Maximum of 5 individual events and 1 relay per swimmer

Entry Fees: 

$25.00 per individual registration 

Format:
All heats will be seeded from slowest to fastest, with combined men's and women's heats.

Some events may be combined.
Meet Rules: 
All SNC Rules will apply.

SNB Safety Guidelines and Warm Up Procedures will be in effect at this meet. 

The Fina One Start Rule will be used. 

Please note that no food or juice is allowed on the pool deck.

Officials’ Coordinator:

Larry Breau

email: larbreau@nb.sympatico.ca
Telephone: 506-387-7991

Officials from all clubs are welcome; please advise us of your willingness to participate. 

Please inform Larry in advance if an evaluation is required. 
Parking: Available at the pool. 
Social: There will be a social after the meet. Details to be provided during the meet.
	Hôte : Maîtres Moncton H2O Masters
Endroit :
Centre aquatique de Dieppe



111 Rue Aquatique



Dieppe, Nouveau-Brunswick



(voir carte ci-après)
Installations : piscine 25 mètres, 6 couloirs
Sanction : SNC

Directeur de la rencontre :

Larry Breau

Courriel : larbreau@nb.sympatico.ca
Téléphone: 506-387-7991

Admissibilité :

Tous nageurs doivent être enregistrés avec leurs sections provinciales.

Les règlements de MSC seront appliqués.

Âge tel qu’au 31 décembre 2014.

Inscription :

Les inscriptions doivent être reçues 

avant minuit samedi le 6 décembre 2014.

Les inscriptions peuvent être soumises

par courriel à larbreau@nb.sympatico.ca (formulaire en annexe).

Les inscriptions des relais se feront sur place de 10h00-11h00.
Les frais d’inscriptions sont payables avant le début de la rencontre. Les paiements par chèque doivent être à l’attention de: Maîtres Moncton H2O. Les frais sont non-remboursables.

Maximum de 5 épreuves individuelles et 1 relais par nageur
Frais d’inscriptions :

$25,00 par inscription individuelle

Format de la compétition :

Les épreuves seront nagées du plus lent au plus vite, hommes et femmes ensemble.

Certaines épreuves pourraient être combinées.

Règle :

Règles de SNC seront en vigueur.
Règles de sécurité et procédure pour échauffement de N.N.-B seront en vigueur. 

Le départ Fina sera utilisé.

Veuillez noter que la nourriture et les us ne sont pas permis sur le bord de la piscine.

Responsable des officiels :

Larry Breau

email: larbreau@nb.sympatico.ca
Téléphone: 506-387-7991

Les officielles de tous les clubs sont bienvenus; S.V.P. faire part de votre intention d’assister. Si vous avez besoin d’une évaluation, veuillez aviser Larry à l’avance.
Stationnement : Disponible à la piscine.
Activité sociale : Une activité sociale est prévue après la rencontre. Les détails seront communiqués durant la rencontre.


ORDER OF EVENTS / ORDRE DES ÉPREUVES

Saturday, December 13th, 2014 Warm-Ups 10:00 am; Start: 11:00 am.
Samedi le 13 décembre 2014, échauffement: 10h00; Départ: 11h00
	Femmes/Women
	Épreuves/Events
	Hommes/Men

	1
	100 Papillon / Fly
	2

	3
	400 Libre / Free
	4

	5
	200 Libre / Free
	6

	7
	50 Dos / Back
	8

	9
	100 Libre / Free
	10

	11
	50 Brasse / Breast
	12

	13
	200 Dos / Back
	14

	15
	100 QNI / IM
	16

	17
	800/1500 Libre/Free
	18

	19
	100 Brasse / Breast
	20

	21
	50 Libre / Free
	22

	23
	100 Dos / Back
	24

	25
	200 Brasse / Breast
	26

	27
	200 Papillon / Fly
	28

	29
	200 QNI / IM
	30

	31
	50 Papillon / Fly
	32

	33
	200 Relais / Relay
	34
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	SNB WARM-UP PROCEDURES
(Approved November 10, 1999)
Warm-up Procedures for SNB/SNC sanctioned meet are practiced to ensure orderly conduct of the warm-up period.
These procedures are to be observed by all participants including swimmers, coaches, officials, and pool staff.
1. Coaches are to be responsible for the supervision of their swimmers throughout the entire warm-up period. 

2. Swimmers shall enter the pool feet-first in a cautious manner. Racing starts are allowed only under the direct supervision of a coach in the lanes and at the time designated for that purpose. 

3. Swimmers may not use flippers, hand paddles, or any other equipment that may prove hazardous to other swimmers. 

4. Backstrokers starting in the water in “sprint lanes“ shall have the right-of-way over swimmers diving in from the blocks. 

5. Designated “Safety Marshals” shall be on duty for the entire warm-up period. Those Marshals shall be responsible for the conduct of the warm-up period. 

6. The host team shall provide signs for each lane at both ends of the pool, which indicate the designated use during warm-ups.
7. Written notices regarding Warm-up Procedures and no-diving rules must be posted at the meet.

8. The following statement must appear in the Meet Information. “SNB WARM-UP PROCEDURES WILL BE IN EFFECT AT THIS MEET”. 

9. At major meets an announcer shall be on duty for the entire warm-up session to announce lane changes and /or time changes and to assist with the conduct of the warm-up.

10. Infractions of these rules may result in the offender(s) being reported to the Referee who shall deal with any infraction under rule SW2.1.1.
	MÉTHODES D’ÉCHAUFFEMENT DE NNB
(le 10 novembre, 1999)

Les procédures adoptées lors des périodes d’échauffement des rencontres sanctionnées par NNB, permettent d’en assurer le déroulement ordonné.
Elles doivent être observées par tous les participants, y compris les nageurs, les entraineurs, les officiels et le personnel de la piscine.
1. Les entraineurs doivent superviser leurs nageurs tout au long de la période d’échauffement. 

2. Les nageurs doivent entrer dans la piscine prudemment, par les pieds. Des courses peuvent être organisées seulement sous la supervision d’un entraineur dans les couloirs et aux moments prévus à cette fin.

3. Les athlètes ne doivent pas utiliser de palmes, de palettes pour les mains ou tout autre équipement dangereux.

4. Les nageurs de dos qui prennent le départ dans les couloirs de nage de vitesse ont priorité sur ceux qui plongent des plats de départ. 

5. Des contrôleurs désignés, responsables du déroulement de la période d’échauffement, doivent être de service tout au long de cette activité. 

6. L’équipe hôte doit fournir des panneaux qui seront installés vis-à-vis chaque couloir, aux deux extrémités de la piscine, pour indiquer l’usage qu’on en fera pendant la période d’échauffement.

7. Des avis écrits concernant les méthodes d’échauffement et les interdictions de plonger doivent être affichés lors de la rencontre.

8. Dans les renseignements de la rencontre, il faut mentionner ce qui suit : « Les méthodes d’échauffement de NNB seront en vigueur au cours de cette rencontre ». 

9. Lors des principales épreuves de la rencontre un annonceur sera de service pendant toute la période d’échauffement pour annoncer les changements de couloir ou d’horaire et aider à l’organisation de la période d’échauffement.

10. Toute infraction à ces règlements pourrait être signalée à l’arbitre qui la traitera en vertu du règlement SW 2.1.1.
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	Invitation Automnale / Fall Invitational

Samedi, Le 13 Décembre, 2013 / Saturday, December 13 2014

(Sanctionnée par SNC # / Sanctioned by SNC #)



Formulaire d’inscription/Registration form

	Nom du nageur:
Swimmer’s Name:
	     
	Sexe:
Gender:
	Homme/Male 
 FORMCHECKBOX 

Femme/Female
 FORMCHECKBOX 


	Adresse/Address:
	     
	Ville:
City:
	     

	Province:
	     
	Code Postal:
Postal Code:
	     

	Téléphone:
Phone:
	     
	Courriel:
Email:
	     

	Numéro d’enregistration de maître nageur (si connu):
Master’s Registration number (if known):
	     

	Date de naissance (aaaa-mm-jj):
Birthdate (yyyy-mm-dd):
	     

	Âge au 31 déc. 2014:
Age as of December 31, 2014:
	   

	Club:
	     
	Contact pour le club:
Club Contact:
	     


Épreuves / Events (max 5)
	Épreuves / Event
	Femmes

Women
	Hommes Men
	Temps / Time 

	100 Papillon / Fly
	
1  FORMCHECKBOX 

	2  FORMCHECKBOX 

	     

	400 Libre / Free
	
3  FORMCHECKBOX 

	4  FORMCHECKBOX 

	     

	200 Libre / Free
	
5  FORMCHECKBOX 

	6  FORMCHECKBOX 

	     

	50 Dos / Back
	
7  FORMCHECKBOX 

	8  FORMCHECKBOX 

	     

	100 Libre / Free
	
9  FORMCHECKBOX 

	10  FORMCHECKBOX 

	     

	50 Brasse / Breast
	
11  FORMCHECKBOX 

	12  FORMCHECKBOX 

	     

	200 Dos / Back
	
13  FORMCHECKBOX 

	14  FORMCHECKBOX 

	     

	100 QNI / IM
	
15  FORMCHECKBOX 

	16  FORMCHECKBOX 

	     

	800/1500 Libre/Free
	
17  FORMCHECKBOX 

	18  FORMCHECKBOX 

	     

	100 Brasse / Breast
	
19  FORMCHECKBOX 

	20  FORMCHECKBOX 

	     

	50 Libre / Free
	
21  FORMCHECKBOX 

	22  FORMCHECKBOX 

	     

	100 Dos / Back
	
23  FORMCHECKBOX 

	24  FORMCHECKBOX 

	     

	200 Brasse / Breast
	
25  FORMCHECKBOX 

	26  FORMCHECKBOX 

	     

	200 Papillon / Fly
	
27  FORMCHECKBOX 

	28  FORMCHECKBOX 

	     

	200 QNI / IM
	
29  FORMCHECKBOX 

	30  FORMCHECKBOX 

	     

	50 Papillon / Fly
	
31  FORMCHECKBOX 

	32  FORMCHECKBOX 

	     

	200 Relais / Relay*
	
	
	


*Relays registration will be on-site just before the meet.
*L’inscription pour les relais se fera sur place avant le début de la rencontre.
Send by e-mail to larbreau@nb.sympatico.ca or fax (506) 387-7933 (attention Larry Breau) before Saturday December 6, 2014. Payment has to be made on the day of the meet by cash or check.

Faire parvenir par courrier électronique à larbreau@nb.sympatico.ca ou fax (506) 387-7933 (attention : Larry Breau avant samedi, le 6 décembre 2014. Le paiement devra être fait le jour de la rencontre en argent ou par chèque.
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